

Title (en)

ANTI-PANIC BAR WITH ELECTRIC LOCKING DEVICE.

Title (de)

PANIKSCHLOSS MIT ELEKTRISCHER VERRIEGELUNG.

Title (fr)

BARRE ANTI-PANIQUE AVEC DISPOSITIF DE BLOCAGE ELECTRIQUE.

Publication

EP 0085690 A1 19830817 (FR)

Application

EP 82902354 A 19820805

Priority

FR 8115340 A 19810807

Abstract (en)

[origin: FR2511069A1] Said anti-panic bar comprises a locking means (5) mounted on its fixed part (1) and is displaceable between a locking position and a releasing position. In the locking position, the locking means is opposed to the displacement of the moving part (2) of the anti-panic bar to control the unlocking of the door or other closure fitted with such bar. Said locking means is connected to an electric actuating device (19). It is subjected to the action of a resilient member (12) biasing the locking means into the releasing position. Thus, the anti-panic bar may be electrically locked, but it is unlocked to allow for its actuation when electric current is cut off.

Abstract (fr)

Cette barre anti-panique comprend un moyen de blocage (5) monté sur sa partie fixe (1) et déplaçable entre une position de blocage et une position d'effacement. Dans la position de blocage, il s'oppose au déplacement de la partie mobile (2) de la barre anti-panique pour commander le déverrouillage de la porte ou autre fermeture équipée de cette barre. Ce moyen de blocage est relié à un dispositif d'actionnement électrique (19). Il est soumis à l'action d'un organe élastique (12) tendant à le rappeler en position d'effacement. Ainsi, la barre anti-panique peut être bloquée électriquement, mais elle est débloquée pour permettre son actionnement quand le courant électrique est coupé.

IPC 1-7

E05B 65/10

IPC 8 full level

E05B 15/16 (2006.01); **E05B 47/06** (2006.01); **E05B 65/10** (2006.01); **E05B 47/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05B 15/1607 (2013.01); **E05B 47/0657** (2013.01); **E05B 65/1053** (2013.01); **E05B 47/00** (2013.01); **E05B 47/0004** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2511069 A1 19830211; EP 0085690 A1 19830817; ES 514834 A0 19830601; ES 8306518 A1 19830601; IT 1157690 B 19870218;
IT 8212608 A0 19820806; WO 8300523 A1 19830217

DOCDB simple family (application)

FR 8115340 A 19810807; EP 82902354 A 19820805; ES 514834 A 19820807; FR 8200132 W 19820805; IT 1260882 A 19820806